

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Consumer and Corporate Affairs and Government Operations).

Mr. Lewis laid upon the Table,—Certificate of Nomination of George Minaker, Temporary Member of the National Transportation Agency. (English and French)—Sessional Paper No. 342-6/24M. (Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Transport).

Mr. Cooper, for Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning Old Age Security benefits (English and French), as follows:

- 342-3200 presented by Mr. Althouse; and
- 342-3408 presented by Mr. Whittaker.—Sessional Paper No. 342-9/80D.

Mr. Cooper, for Mr. Blais, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning the Royal Canadian Mounted Police (English and French), as follows:

- 342-2992 and 342-3410 to 342-3418 presented by Miss Grey (Beaver River);
- 342-3255 to 342-3257 presented by Mr. Friesen; and
- 342-3456 to 342-3458 presented by Mrs. Sparrow.—Sessional Paper No. 342-9/77E.

Mr. Cooper, for Mr. Bouchard (Lac-Saint-Jean), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions 342-2168 to 342-2207 presented by Mr. Manley concerning the Rideau River. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/94.

Mr. Cooper, for Mr. Bouchard (Lac-Saint-Jean), laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions 342-2994, 342-3006 and 342-3230 presented by Mrs. Browes concerning the Rouge River Valley. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/2F.

Mr. Cooper, for Mr. Bouchard (Lac-Saint-Jean), laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition 342-3234 presented by Mr. Crawford concerning Lake St. Clair. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/96.

(Déféré au Comité permanent de la consommation et des corporations et de l'administration gouvernementale conformément à l'article 32(6) du Règlement).

M. Lewis dépose sur le Bureau,—Certificat de nomination de George Minaker, membre temporaire de l'Office national des transports. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-6/24M. (Déféré au Comité permanent des transports conformément à l'article 32(6) du Règlement).

M. Cooper, au nom de M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions sur les prestations de sécurité de la vieillesse (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-3200 présentée par M. Althouse; et
- 342-3408 présentée par M. Whittaker.—Document parlementaire n° 342-9/80D.

M. Cooper, au nom de M. Blais, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions sur la Gendarmerie royale du Canada (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-2992 et 342-3410 à 342-3418 présentées par M^{lle} Grey (Beaver River);
- 342-3255 à 342-3257 présentées par M. Friesen; et
- 342-3456 à 342-3458 présentées par M^{me} Sparrow.—Document parlementaire n° 342-9/77E.

M. Cooper, au nom de M. Bouchard (Lac-Saint-Jean), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions 342-2168 à 342-2207 présentées par M. Manley sur la rivière Rideau. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/94.

M. Cooper, au nom de M. Bouchard (Lac-Saint-Jean), dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions 342-2994, 342-3006 et 342-3230 présentées par M^{me} Browes sur la vallée de la rivière Rouge. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/2F.

M. Cooper, au nom de M. Bouchard (Lac-Saint-Jean), dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition 342-3234 présentée par M. Crawford sur le Lac Sainte-Claire. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/96.